
Z A P I S N I K 
 

sa 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira, održane dana 27. rujna 2023. godine u 
vijećnici Grada Belog Manastira, Kralja Tomislava 53, s početkom u 14,00 sati.   
 
NAZOČNI ČLANOVI GRADSKOG VIJEĆA: Anka Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia 
Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, Ivana Kišćinal, Boris Smijulj, Nives Peran, Marko 
Bogatić, Aleksandar Momčilović (stigao pod 1. točkom dnevnog reda), Šandor Juhas, Aleksandra 
Dvornić i Dejan Jeličić.  
PORED VIJEĆNIKA NA SJEDNICI SU NAZOČNI: Tomislav Rob, gradonačelnik Grada Belog 
Manastira, Goran Hes, zamjenik gradonačelnika Grada Belog Manastira, Svetlana Žarković, zamjenica 
gradonačelnika Grada Belog Manastira, Damir Paulić, direktor trgovačkog društva Baranjska čistoća 
d.o.o. Beli Manastir, Krunoslav Rob, direktor trgovačkog društva Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir, 
Anja Gorup Ivanović, likvidator trgovačkog društva Poduzetnički centar Beli Manastir d.o.o. u likvidaciji, 
Vlado Omazić, direktor trgovačkog društva Radio Baranja d.o.o Beli Manastir, Marijan Peran, direktor 
trgovačkog društva Stanouprava d.o.o. Beli Manastir, Matej Perkušić, direktor Turističke zajednice 
Baranje, Andreja Kovač, Sonja Veseli, Marko Đurin, Petar Tokić, Mladen Vargek, Helena Rumora, 
Sajonara Findžanović i predstavnici sredstava javnog informiranja.  
 

Predsjednik Gradskog vijeća Igor Pavelić pozdravlja sve nazočne i traži da se utvrdi nazočnost 
gradskih vijećnika, te moli nazočne vijećnike da se prijave putem programskog rješenja (aplikacije) za 
sazivanje i rad sjednica Vijeća. Predsjednik Gradskog vijeća utvrđuje da je nazočno 14 od 15 gradskih 
vijećnika te otvara sjednicu i konstatira da je nazočna većina potrebna za pravovaljano odlučivanje.  
 Predsjednik postavlja pitanje ima li primjedbi na zapisnik sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada 
Belog Manastira održane dana 28. lipnja 2023. godine, te budući da nema, konstatira da je isti 
jednoglasno usvojen.   
 Uz poziv za sjednicu dostavljen je sljedeći: 
   

D N E V N I   R E D 
 

1. Pitanja i prijedlozi 
2. Razmatranje izvješća o radu i financijskom poslovanju u 2022. godini: 

− Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir 

− Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir 

− Poduzetnički centar Beli Manastir d.o.o. u likvidaciji 

− Radio Baranja d.o.o. Beli Manastir 

− Stanouprava d.o.o. Beli Manastir 

− Turistička zajednica Baranje 
3. Donošenje Zaključka o usvajanju Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Belog 

Manastira za razdoblje od 01.01. do 30.06.2023. godine 
4. Donošenje Odluke o izradi 4. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Belog 

Manastira  
5. Donošenje Odluke o izradi 3. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Belog Manastira 
6. Donošenje Programa poticanja razvoja malog gospodarstva na području Grada Belog 

Manastira u 2023. godini  
7. Donošenje Odluke o proglašenju komunalne infrastrukture javnim dobrom u općoj uporabi 
8. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o utvrđivanju naknade za rad članovima Gradskog 

vijeća Grada Belog Manastira i njegovih radnih tijela 
9. Donošenje Odluke o osnivanju i imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda na području Grada Belog Manastira 
10. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti za izdavanje zadužnice kao jamstva za uredno 

izvršenje obveze osiguranja financiranja zatvaranja Gradskog odlagališta komunalnog otpada 
Beli Manastir u korist Republike Hrvatske  
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11. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na sklapanje III. Aneksa Ugovora o dugogodišnjem 
zakupu poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Belog 
Manastira i revalorizaciji naknade za dugogodišnji zakup 

12. Razmatranje Izvješća gradonačelnika Grada Belog Manastira o utrošku tekuće proračunske 
zalihe za razdoblje od 01.04. do 30.06.2023. godine 

Predsjednik postavlja pitanje ima li prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, te obzirom da 
se nitko nije javio za riječ, daje na glasovanje dnevni red. 

Nakon glasovanja, predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" predloženi dnevni 
red, te konstatira da je isti jednoglasno usvojen i prešlo se na razmatranje točaka po usvojenom 
dnevnom redu. 

 
 

TOČKA 1. PITANJA I PRIJEDLOZI  
 
Marko Bogatić izrazio je nezadovoljstvo dobivenim odgovorom od Baranjske čistoće d.o.o. Beli 

Manastir na postavljeno pitanje na 16. sjednici u svezi posljedica promjene davatelja usluge odvoza 
otpada s područja Općine Bilje. Postavlja gradonačelniku pitanje o problemima oko poslovanja 
Baranjske čistoće d.o.o. Beli Manastir, te što planira poduzeti u svezi problema s neodvoženjem otpada, 
obveze naplate stvarno odvezene količine otpada, problemom nefunkcioniranja čipova na kantama i 
oko 300 osušenih sadnica stabala unazad 2 godine.  

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
Marko Bogatić nije zadovoljan odgovorom.  
Aleksandar Momčilović postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje o radovima 

iznad vodospreme u Belom Manastiru, zanima ga što se radi i planira, te jesu li prethodno provedeni 
potrebni geodetski radovi odnosno izmijenjena trasa zemljišta i jesu li radovi usklađeni s katastarskim 
planom. Nadovezujući se na odgovor koji je dobio na pitanje postavljeno na prošloj sjednici u svezi 
odlaganja biootpada iz smeđih kanti, predlaže izgradnju kompostane ili kompostišta na odlagalištu u 
Belom Manastiru. 

Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje i očitovao se o prijedlogu. 
Igor Pavelić postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje u svezi mogućnosti 

sufinanciranja mjera ili aktivnosti protiv bolesti Afričke svinjske kuge. 
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
Šandor Juhas postavio je gradonačelniku Grada Belog Manastira pitanje u svezi planiranja 

sredstava za otkup zemljišta u centru Belog Manastira koje se koristi prilikom održavanja manifestacija, 
te kakvi su planovi za objekt Sokolskog doma u Belom Manastiru.   

Sjednicu je napustila vijećnica Ivana Kišćinal.  
Tomislav Rob usmenim je putem odgovorio na pitanje. 
 
 

TOČKA 2. RAZMATRANJE IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU U 2022. 
GODINI: 

 
Sukladno članku 87. stavak 3. Poslovnika o radu Gradskog vijeća Grada Belog Manastira 

predsjednik u tijeku sjednice može izmijeniti redoslijed razmatranja pojedinih pitanja, te navodi kako će 
se izvješća o radu i financijskom poslovanju u 2022. godini razmatrati sljedećim redoslijedom: 
Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir, Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir, Stanouprava d.o.o. Beli 
Manastir, Poduzetnički centar Beli Manastir d.o.o. u likvidaciji, Radio Baranja d.o.o. Beli Manastir i 
Turistička zajednica Baranje.  

 

− Baranjska čistoća d.o.o. Beli Manastir 
 

Uvodno obrazloženje dao je Damir Paulić.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Marko Bogatić, Šandor Juhas, Damir Paulić, Igor Pavelić i Tomislav 

Rob.  
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Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 
glasovanje Izvješće. 

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" Izvješće (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU 
IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "BARANJSKA 
ČISTOĆA" D.O.O. BELI MANASTIR U 2022. GODINI.  

 

− Baranjski vodovod d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dao je Krunoslav Rob.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" Izvješće (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU 
IZVJEŠĆA O RADU I FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "BARANJSKI 
VODOVOD" D.O.O. BELI MANASTIR U 2022. GODINI. 

 

− "Stanouprava" d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dao je Marijan Peran.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" Izvješće, te 

konstatirao da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O RADU I 
FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "STANOUPRAVA" D.O.O. BELI 
MANASTIR ZA 2022. GODINU.  

 

− "Poduzetnički centar Beli Manastir" d.o.o. u likvidaciji 
 

Uvodno obrazloženje dala je Anja Gorup Ivanović.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.   
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" Izvješće, te 

konstatirao da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I 
FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "PODUZETNIČKI CENTAR BELI 
MANASTIR" D.O.O. U LIKVIDACIJI ZA 2022. GODINU.  

 

− "Radio Baranja" d.o.o. Beli Manastir 
 
Uvodno obrazloženje dao je Vlado Omazić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" Izvješće, te 

konstatirao da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O RADU I 
FINANCIJSKOM POSLOVANJU TRGOVAČKOG DRUŠTVA "RADIO BARANJA" D.O.O. BELI 
MANASTIR ZA 2022. GODINU. 
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− Turistička zajednica Baranje 
 

Uvodno obrazloženje dao je Matej Perkušić.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.  
U raspravi su sudjelovali: Matej Perkušić, Tomislav Rob i Igor Pavelić. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Izvješće.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" Izvješće, te konstatira 

da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PROGRAMA 
RADA TURISTIČKE ZAJEDNICE BARANJE ZA 2022. GODINU. 
 

 
TOČKA 3. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O 

IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA RAZDOBLJE OD 
01.01. DO 30.06.2023. GODINE  

 
Uvodno obrazloženje dala je Sonja Veseli. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Zaključka.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU 
POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA BELOG MANASTIRA ZA 
RAZDOBLJE OD 01.01. DO 30.06.2023. GODINE. 
 
 
TOČKA 4. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI 4. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 

UREĐENJA GRADA BELOG MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 

da je jednoglasno donesena ODLUKA O IZRADI 4. IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 
UREĐENJA GRADA BELOG MANASTIRA. 

 
 
TOČKA 5. DONOŠENJE ODLUKE O IZRADI 3. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA 

UREĐENJA BELOG MANASTIRA 
 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 

da je jednoglasno donesena ODLUKA O IZRADI 3. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA 
UREĐENJA BELOG MANASTIRA.  
 
 
TOČKA 6.  DONOŠENJE PROGRAMA POTICANJA RAZVOJA MALOG GOSPODARSTVA NA 

PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2023. GODINI 
 

Uvodno obrazloženje dao je Petar Tokić. Pod uvodnim obrazloženjem, upoznao je vijećnike s 
amandmanom gradonačelnika Tomislava Roba, kao predlagatelja, na Prijedlog Programa poticanja 
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razvoja malog gospodarstva na području Grada Belog Manastira u 2023. godini kojim se predlaže 
ispravak tipkarske pogreške u članku 18. stavak 1. točkama 8), 9) i 10) na način da se u tekstu u zagradi 
iza riječi: "Mjeru" broj: "3" zamjeni s brojem: "2". 

Navedeni amandman podnesen je od strane predlagatelja akta, te postaje sastavni dio 
prijedloga akta.  

Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Programa izmijenjen s navedenim amandmanom, koji je postao sastavni dio 
Prijedloga Odluke.  

Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 
da je jednoglasno donesen PROGRAM POTICANJA RAZVOJA MALOG GOSPODARSTVA NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA U 2023. GODINI. 

 

 
TOČKA 7.  DONOŠENJE ODLUKE O PROGLAŠENJU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

JAVNIM DOBROM U OPĆOJ UPORABI 
 

Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin.   
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu. 
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik Vijeća zatvorio je raspravu i dao na 

glasovanje Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 

da je jednoglasno donesena ODLUKA O PROGLAŠENJU KOMUNALNE INFRASTRUKTURE JAVNIM 
DOBROM U OPĆOJ UPORABI. 

 

 
TOČKA 8.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O UTVRĐIVANJU NAKNADE ZA 

RAD ČLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG MANASTIRA I NJEGOVIH 
RADNIH TIJELA 

 
Uvodno obrazloženje dala je Andreja Kovač. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
U raspravi su sudjelovali: Šandor Juhas, Andreja Kovač i Igor Pavelić. 
Obzirom da se više nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 

Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesena ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE 
O UTVRĐIVANJU NAKNADE ZA RAD ČLANOVIMA GRADSKOG VIJEĆA GRADA BELOG 
MANASTIRA I NJEGOVIH RADNIH TIJELA. 
 
 
TOČKA 9.  DONOŠENJE ODLUKE O OSNIVANJU I IMENOVANJU GRADSKOG 

POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA NA 
PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA 

 

Uvodno obrazloženje dao je Siniša Jukopila.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Odluke.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 
da je jednoglasno donesena ODLUKA O OSNIVANJU I IMENOVANJU GRADSKOG POVJERENSTVA 
ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA NA PODRUČJU GRADA BELOG MANASTIRA. 
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TOČKA 10.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA IZDAVANJE 
ZADUŽNICE KAO JAMSTVA ZA UREDNO IZVRŠENJE OBVEZE OSIGURANJA 
FINANCIRANJA ZATVARANJA GRADSKOG ODLAGALIŠTA KOMUNALNOG 
OTPADA BELI MANASTIR U KORIST REPUBLIKE HRVATSKE  

 
Uvodno obrazloženje dao je Marko Đurin. 
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" prijedlog, te konstatira 
da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA IZDAVANJE ZADUŽNICE 
KAO JAMSTVA ZA UREDNO IZVRŠENJE OBVEZE OSIGURANJA FINANCIRANJA ZATVARANJA 
GRADSKOG ODLAGALIŠTA KOMUNALNOG OTPADA BELI MANASTIR U KORIST REPUBLIKE 
HRVATSKE 
 
 
TOČKA 11.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA SKLAPANJE III. 

ANEKSA UGOVORA O DUGOGODIŠNJEM ZAKUPU POLJOPRIVREDNOG 
ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU GRADA 
BELOG MANASTIRA I REVALORIZACIJI NAKNADE ZA DUGOGODIŠNJI ZAKUP 

 
Uvodno obrazloženje dao je Mladen Vargek.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Prijedlog Zaključka.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 10 vijećnika glasovalo "za" prijedlog (Anka 
Gregoran, Igor Pavelić, Vjekoslav Perišin, Mia Šipek, Zoran Lovrenčić, Siniša Jukopila, Ivan Šutalo, 
Boris Smijulj, Nives Peran i Dejan Jeličić) i 4 vijećnika "protiv" (Marko Bogatić, Aleksandar Momčilović, 
Šandor Juhas i Aleksandra Dvornić), te konstatira da je donesen ZAKLJUČAK O DAVANJU 
SUGLASNOSTI NA SKLAPANJE III. ANEKSA UGOVORA O DUGOGODIŠNJEM ZAKUPU 
POLJOPRIVREDNOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE NA PODRUČJU 
GRADA BELOG MANASTIRA I REVALORIZACIJI NAKNADE ZA DUGOGODIŠNJI ZAKUP. 
 
 
TOČKA 12.  RAZMATRANJE IZVJEŠĆA GRADONAČELNIKA GRADA BELOG MANASTIRA O 

UTROŠKU TEKUĆE PRORAČUNSKE ZALIHE ZA RAZDOBLJE OD 01.04. DO 
30.06.2023. GODINE 

 
Uvodno obrazloženje dao je Tomislav Rob.  
Nakon uvodnog obrazloženja predsjednik Vijeća otvorio je raspravu.   
Obzirom da se nitko nije javio za riječ, predsjednik je zatvorio raspravu i dao na glasovanje 

Izvješće.  
 Nakon glasovanja predsjednik je objavio da je 14 vijećnika glasovalo "za" Izvješće, te konstatira 
da je jednoglasno donesen ZAKLJUČAK O USVAJANJU IZVJEŠĆA O UTROŠKU TEKUĆE 
PRORAČUNSKE PRIČUVE ZA RAZDOBLJE OD 01.04. DO 30.06.2023. GODINE.  

Predsjednik je zaključio rad 18. sjednice Gradskog vijeća Grada Belog Manastira u 15,55 sati. 
 
 
KLASA: 024-02/23-01/06 
URBROJ: 2158-2-01-01-23-2 
Beli Manastir, 27. rujna 2023. godine 
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